
Protokół 

z zebrania członków Zarządu oraz Komisji Rewizyjnej Stowarzyszenia Absolwentów UPP  

w dniu 16 maja 2023 roku 

 

Zebranie odbyło się w Leśnym Ośrodku Szkoleniowym w Puszczykowie. Udział wzięło 7 członków 

Zarządu oraz dwoje z  Komisji Rewizyjnej (lista obecności w zał.) 

Poruszono następujące tematy: 

1. Plan działania Stowarzyszenia. 

W dyskusji zaproponowano, aby skoncentrować się na pokazaniu Stowarzyszenia jako organizatora 

interesujących dla studentów oraz młodych absolwentów naszej Uczelni spotkań zawodowych z 

wiodącymi firmami i jej managerami. Warto wspierać wyjazdy studentów na praktyki i objazdy 

zawodowe po ciekawych instytucjach i firmach w kraju. W tym celu winniśmy inspirować władze 

Uczelni do podejmowania tych działań. 

Zwrócono uwagę na fakt, że coraz mniej chętnych maturzystów podejmuje studia na wydziale 

rolniczym, nawet tych, którzy kończą Zespół Szkół Przyrodniczych w Poznaniu. Od 1 września 2014 

roku jest to szkoła publiczna prowadzona przez Uniwersytet Przyrodniczy w Poznaniu. 

Zorganizowanie wyjazdów uczniów klas o różnych profilach nauczania do wiodących gospodarstw być 

może przyczyni się do zainteresowania młodych ludzi rolniczymi studiami wyższymi. 

Należy podjąć także działania organizacyjne w kierunku otwartych paneli dyskusyjnych dla studentów 

i nauczycieli akademickich z udziałem znanych osobowości w gospodarce i polityce. 

Dysponując szeroką kadrą doświadczonych zawodowo absolwentów UPP Stowarzyszenie chętnie 

weźmie udział w kreowaniu programów studiów. Obserwuje się bowiem czasami niedostateczne 

przygotowanie absolwentów do pracy w swoim zawodzie co wynika z braku pewnych istotnych 

elementów w programie nauczania.  

2. Stowarzyszenie w dalszym ciągu winno optować za nadaniem Uniwersytetowi imienia Augusta 

hrabiego Cieszkowskiego. 

3. Kolega Grzebalski przygotuje wkładkę do dyplomów ukończenia studiów z informacją o 

Stowarzyszeniu. 

 

Protokołował: 

Piotr Grygier 

 


